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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:72 Visumproblem för utomeuropeiska studenter och forskare

Allt fler universitet och högskolor vittnar om stora problem med handläggning 
av visumärenden för utomeuropeiska studenter och forskare. Problem finns 
idag dels för studenter som har betalat sin studieavgift men som inte har anlänt 
till uppropet till följd av en långsam handläggning av visumärendet, dels för 
gästforskare i samband med att deras visum ska förlängas efter två år. Då 
hinner inte Migrationsverket med, och från att ha haft en handläggningstid på 
tre månader uppger myndigheten nu att handläggningstiden är mellan 12 och 18 
månader. Detta är inte rimligt. 
Enligt en artikel i Lunds universitets magasin, LUM, (nr 5, 2016) anser 
personalsamordnaren vid den nyligen invigda synkrotonljusanläggningen 
MaxIV att de långa handläggningstiderna kan medföra att Sverige tappar i 
attraktivitet för toppforskare och experter.  

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att komma till rätta med de stora 
problem som drabbat många utomeuropeiska studenter och experter?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-06
Besvaras senast
2016-10-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


